

Referat: menighedsrådsmøde Sions Kirke 10.06.2026

Næste møde: 19.08.2026

Afbud fra: Eva Bejder og Mads Kofoed.

PK = Per Knoblauch, HL= Holger Lodahl, BFR = Benjamin Rasmussen, MK = Mads Kofoed, KARP = Karen Anne Riis-Pedersen, MKG = Mette Kathrine Grosbøll, AKG = Anne Kathrine Giversen, EB = Eva Bejder, HM = Hanne Mandrup, JLN = Jette Lange Nielsen, BH = Bente Holmberg, KP = Knud Palsbro, MR = Menighedsrådet.

Punkter eller ønsker til næste dagsorden skal gerne ske 10 dage inden næste rådsmøde og fremsendes til formanden.

1. Velkommen: PK

Fællessang

2. Post: PK

Pt. Ingen

3. Månedens udvalg:

Hvilket udvalg skal være "på" til vores næste MR-møde.

Budgetudvalget kommer på til næste møde.

4. Til beslutning og drøftelse: ALLE

PK: Ønsker at der kan holdes MR møder, hvor der kan deltages via teams om nødvendigt.

Det vedtages.

Kirketjeneren undersøger om kirkens it-udstyr muliggør deltagelse via teams.

5. Økonomi: HL

Kassereren orienterer om budgettet 2027.

6. Flygeludvalg: MK

AKG: Vi har modtaget kr. 100.000,00 fra Åge og Johanne Louis-Hansens fond og 100.000 fra A. P. Møller-fonden, og vi har selv 130.000. Bevillingen skal bruges inden et år. Vi kan eventuelt forlænge bevillingen.

Flyglet, vi ønsker os, er steget i pris.

Ansøgning fra Veluxfonden afventer svar.

7. Kirkeværge: MK

HM: Grus på forpladsen og gartneren har fjernet den døde buskbom.

HM orienterer om arbejdet på forpladsen, bl.a. er skraldespandene blevet fjernet.

Parkeringskiltene skal efterses.

8. Personale: KARP, BFR

Alt ok her.

Vores nye hjemmeside ligger blandt de tre kandidater til årets hjemmeside hos ChurchDesk. Det er vi superstolte af.

Vi fortsætter med at invitere to menighedsrådsmedlemmer med til personalemøderne. Næste møde er 11/8. Hans deltager. Der er også et møde 14/9.

MKG: Fortæller om onbordings-papirer, der kommer til at ligge på FIN. De er meget brugbare. Der ligger kurser for kirker om MUS, ansvar og roller under kompetencesekretariatet.

JLN: Beder om at få beredskabsplanen på et MR-møde.

9. Præster: MKG, AKG

Hvad kommer der til at ske af spændende ting i den kommende måned.

MKG: Om GoZeek AP'en, der er andre kirker, der ønsker at deltage i projektet. AP'en kan bruges i Sions kirke fra 1. juli indendørs og udendørs.

MKG spørger, om tidspunktet for gudstjenesten d. 11. og 18. oktober kan flyttes, hvis vikarpræsten først kan der? Det vedtages.

AKG:

Hvad kommer der til at ske af spændende ting i den kommende måned.

Er det ok at lægge sommerkirke d.16/8 i Hans Egedes kirke i stedet for d. 5/7, som vedtaget på forrige møde? Det vedtages.

Der kommer en spaghettigudstjeneste i juli måned.

10. : Evt. :Alle

JLN: Vedr. indsamling og ruter

Orientering: JLN ønsker omlægning af nogle af ruterne og evt. afhænde ruter nord for Tuborgvej til Folkekirkens Nødhjælps indsamling

KP.: Fristedet holder åbnet hver søndag minus helligdage efter sommerferien.

PK: Menighedsrådsmøder må flyttes, hvis det ikke afholder nogen fra at stemme.

HL: foreslår, at Svanemøllerværket besøges til det kommende personale- og menighedsrådsmedlemsarrangement.

Møde er slut: 18:11